
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

27.5.2024 kl. 18.30-20.30 i Stenstrup 

Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   

       

Til stede: A Martin X Pia U. A Shanne 

 X Signe X Michael  A Steffani 

 X Peter X René   

 X Jesper C X Oliver   

 - Kristian x Vibeke   

 X Christian     

 x Louise     

 x Lisbeth     

       

Referent: X René      

       

Gæst:       

       

Bilag til dette møde: Referat af sidste SKB 23.4.2024 

 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat 23.4.2024 Godkendt  

Mobil- og devicepolitikken som blev besluttet ved sidste 

møde kommunikeres ud til alle forældre og medarbejdere 

før sommerferien og effektueres fra første skoledag i sko-

leåret 2024-2025 

3. a)   Nyt fra formand Formanden var ikke til stede på mødet. 

              b)   Nyt fra elevråd Eleverne var ikke til stede på mødet. 



 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
              c)   Nyt fra forældre Intet nyt. 

              d)   Nyt fra medarbejdere I Kirkeby har personalet siden uge 3 noteret hvor mange elever, 

der er blevet hjulpet over vejen af skolepatruljen pr dag. Både 

om morgenen 07.55 – 08.10 og om eftermiddagen 13.50 – 14.05. 

Det drejer sig om 0 – 3 børn pr dag. Det er meget få børn og der 

bruges 100 timer af personalets tid til det om året. Skolen har i 

samarbejde med KIF og børnehuset ansøgt om lysregulering ved 

overgangen ud for skolen. Der afventes svar.  

Tredje årgang er netop kommet hjem fra en rigtig god lejrskole.  

De fleste klasser i Stenstrup har besøgt Egeskov i maj.  

Vi skal være opmærksomme på, hvordan aftalen med kom-

mende 9. årgang er i forhold til at forlade skolen i pauserne. Ele-

verne skal have at vide, at de selv skal stille nogle fornuftige vil-

kår frem for skolen for at få den rettighed.  

              e)   Nyt fra ledelsen Oliver har sendt et forslag til høringssvar angående kommunens 

salg af Vindebyøre ud til bestyrelsen på Aula. Der er opbakning til 

svaret fra hele bestyrelsen.  

Alle fag er fordelt, der er tildelt lokaler til alle klasser og lagt ske-

maer. Der uddeles snart opgaveoversigter og skemaer til perso-

nalet og efterfølgende kommunikeres årgangsteams og skemaer 

ud til forældre og elever.  

Issø-skolen har deltaget i årets LEAPS-konference med et medar-

bejder- og ledelsesoplæg samt en udstilling med elevprodukter. 

Vi er klar til at tage imod de to nye medarbejdere, der begynder 

på skolen i næste uge. 

Der har i dag været afholdt et rigtigt godt forældremøde i FSFO. 

Der var en god deltagelse og mange roser til både forældre og 

børn fra personalet.  

4. Elevrådets arbejde med de for-

skellige arrangementer – en status 

Punktet udgik.  

5. Valg til bestyrelse – hvor er vi 

henne i processen? 

 Det fornødne antal kandidater til bestyrelsen har meldt 

sig. Derfor afholdes der ikke valg. Alle kandidater kommer 

ind i bestyrelsen. 

6. Hvilke store temaer skal priorite-

res i bestyrelsen 24-25?  

Og hvordan skaffer vi plads til 

dem? 

Dette års store temaer; mangfoldige læringsmiljøer og 

skærmtid er stadig relevante og ikke blevet færdigbehand-

let endnu.  

Det foreslås at der skabes en struktur, hvor nogle af mø-

derne ryddes for ordinære punkter og kun indeholder et af 

de centrale temaer.  



 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
Det anføres, at det kan være skrøbeligt at lade de ordinære 

orienteringspunkter udgå.  

Der er generelt stemning for at bruge bestyrelsesarbejdet 

til det substantielle. 

Det er vigtigt, at resultatet af bestyrelsens drøftelser får 

mulighed for at sætte aftryk i skolens praksis.  

Perspektiver fra skolens pædagogiske personale skal ind-

drages i bestyrelsens diskussioner omkring centrale te-

maer.  

Det er væsentligt, at præmis, ramme og retning for drøftel-

serne er sat tydeligt op fra begyndelsen.  

7. Hvornår skal vi holde det konstitu-
erende bestyrelsesmøde? 

Oliver giver besked om tidspunktet via aula.  

8. Hvordan markerer vi at 25.6. er 
det sidste bestyrelsesmøde for 
nogle af os? 

Selve mødet afkortes til 18.30 – 19.15. Herefter sættes tid 

af til at spise smørrebrød sammen. 

9. Punkter til næste møde 25.6.2024 Formandens beretning 

Orientering om pædagogisk mellemform i Kirkeby i det 

kommende skoleår.  

Punkt til dagsordenen i begyndelsen af næste skoleår: Sko-

leugens længde samt mulighed for at flytte mellemtrinnets 

korte skoledag.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


